
 
ΕΡΩΤΗΣΗ 

         Θεσσαλονίκη, 14/12/2021 

 
Του:  Κυριάκου Βελόπουλου, Προέδρου Κόμματος, Βουλευτή Λάρισας 
 
ΠΡΟΣ:  Τoν κ. Υπουργό Περιβάλλοντος και Ενέργειας 
  Υπόψιν κ. Υφυπουργού αρμόδιου για θέματα Χωροταξίας και 
  Αστικού Περιβάλλοντος 
  Τον κ. Υπουργό Υποδομών και Μεταφορών 
  Υπόψιν κ. Υφυπουργού αρμόδιου για θέματα Υποδομών 
 
ΘΕΜΑ: «Αδικαιολόγητες καθυστερήσεις στα έργα Ανάπλασης του Παραλιακού 

Μετώπου στο Μοσχάτο» 
 
Κύριοι, κύριοι Υπουργοί, 
 
Σύμφωνα με ενημέρωση από κατοίκους της τοπικής κοινωνίας των Δήμων Μοσχάτου - 
Ταύρου, παρατηρείται μια άνευ προηγουμένου καθυστέρηση και κωλυσιεργία, αναφορικά 
με τα έργα της Ανάπλασης του Παραλιακού Μετώπου στο Μοσχάτο. Ανήσυχη η δημοτική 
αρχή για τη μη τήρηση των χρονοδιαγραμμάτων στα έργα, προσπαθεί να αναδείξει το 
πρόβλημα και να διαμαρτυρηθεί στους αρμόδιους φορείς για αυτό που συμβαίνει. Όπως 
αναφέρει η δημοτική αρχή Μοσχάτου - Ταύρου, πρόκειται για την 8η κατά σειρά παράταση, 
μέχρι τον Απρίλιο του 2022, που έδωσε η Περιφέρεια Αττικής στην ανάδοχο εταιρεία για 
την ολοκλήρωση των εργασιών της Α' φάσης της Ανάπλασης του Παραλιακού Μετώπου 
στο Μοσχάτο. Δυστυχώς, παρά τις επανειλημμένες, εδώ και δύο χρόνια, δεσμεύσεις της 
Περιφέρειας Αττικής ότι ήδη θα είχε ολοκληρωθεί η Α' φάση και ότι ήδη θα είχε 
δημοπρατηθεί η Β' φάση των εργασιών, διαπιστώνει κανείς με θλίψη ότι κανένα 
χρονοδιάγραμμα για τα παραπάνω δεν τηρείται. Και σαν να μην έφτανε αυτό, το εργοτάξιο 
του παραλιακού μετώπου έχει γίνει χώρος εναπόθεσης υλικών εκσκαφής και 
κατεδαφίσεων. Η δημοτική αρχή Μοσχάτου - Ταύρου κάνει έκκληση στους αρμόδιους 
φορείς να παρέμβουν, ώστε να προχωρήσουν άμεσα οι διαδικασίες για την ολοκλήρωση 
των εργασιών της Α' φάσης και τη δημοπράτηση της Β' φάσης. Υπάρχει σοβαρός κίνδυνος, 
όπως υποστηρίζει, ένα εμβληματικό έργο να μετατραπεί σε έργο - φάντασμα, 
προσβάλλοντας την ανθρώπινη αισθητική, τους πολίτες αλλά και το περιβάλλον. Οι 
πολίτες βλέποντας μετά λύπης τους τις παρατάσεις να διαδέχονται η μία την άλλη εύλογα 
διερωτώνται αλλά και αγωνιούν αν το μεγαλεπήβολο αυτό σχέδιο για την ανάπλαση του 
παραλιακού μετώπου ολοκληρωθεί ή μείνει στη μέση. Σε καμία περίπτωση δε θα επιτραπεί 
κάτι τέτοιο. Αυτό που έχει σημασία είναι να προχωρήσει το έργο και να μη μετατραπεί 
μοιραία σε ένα σύγχρονο «Γεφύρι της Άρτας». 
 
Με δεδομένα όλα τα παραπάνω, 
 
Ερωτώνται οι κ. κ. Υπουργοί: 
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1. Σε ποιες ενέργειες προτίθεστε να προβείτε, προκειμένου να φροντίσετε και να 
αποτρέψετε περαιτέρω καθυστερήσεις στα έργα Ανάπλασης του Παραλιακού Μετώπου 
στο Μοσχάτο; 

 
2. Για ποιους λόγους καθυστερούν τα έργα Ανάπλασης και ως τώρα έχουν δοθεί 8 
παρατάσεις, θέτοντας το έργο εκτός χρονοδιαγραμμάτων; 
 
3. Αναφορικά με τα χρονοδιαγράμματα και την τήρηση αυτών, υπάρχουν ρήτρες συνέπειας 
και εμπρόθεσμης ολοκλήρωσης των εργασιών προς την ανάδοχο εταιρεία; 
 
4. Πότε πρόκειται να γίνει η δημοπράτηση της Β' φάσης Ανάπλασης του Παραλιακού 
Μετώπου στο Μοσχάτο; 
 
Ο ερωτών Βουλευτής 
 
 
ΒΕΛΟΠΟΥΛΟΣ ΚΥΡΙΑΚΟΣ 




